## 聖堂報告

## 聖伯多祿及聖保祿宗徒節 29/07/2025

1. 本主日各台公開彌撒須舉行第二次募捐,以支持宗座。

宗座依據法典籲請各地方教會按其財力,給予它更大的支持, 俾能善盡對普世教會的服務。為體現本港教區與宗座基於合一 及愛德的聯繫,請各位弟兄姊妹大力支持!

2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神與真 理朝拜,與基督作精神的契合,詳情如下...。

日期:2025年7月5日(本星期六)

時間:上午8:15-9:15(即平日7:40彌撒後)

歡迎教友一起參與。

3. 為本堂年齡 60 歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福 者英薈」下次聚會時間及地點如下..

日期:7月9日 時間:下午2:30至4:00

地點:聖堂一樓雅聚軒

報名:聖堂辦事處

- 4. 一年一度「明**愛暖萬心」慈善晚會**將於 7 月 5 日(本星期六)晚上 8:30 10:30 於無線電線翡翠台直播,呼籲大家記得收看,致電捐款,共襄善舉。所籌得的善款將用於明愛各項社會服務。有關捐款方法及詳情,可參閱海報或瀏覽明愛網站。多謝各位支持,給他們一個希望。
- 5. 為慶祝禧年,教區將舉辦「希望的朝聖者 聖觸朝聖之旅」,讓 教友透過接觸 120 位聖人的聖觸,激勵他們效法聖人的芳表, 深化與天主的關係。活動詳情如下:

日期:7月1日至13日

地點:高主教書院及堅道明愛公眾會堂。

每場均有夏主教主講的聖髑講座,及有不同修會代表分享聖人故事。有意參加的教友,請事先網上報名,詳情請閱海報。

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!

## St. Ignatius Chapel Announcement Solemnity of the Apostles, Saints Peter and Paul 29th June 2025

- 1. The Apostolic See is making an explicit appeal for more contribution from the local Churches according to their resources, to give greater support to its service to the universal Church. Please show your generous support.
- 2. The Adoration of the Blessed Sacrament for July 2025 is scheduled for Saturday, July 5, from 8:15 a.m. to 9:15 a.m., immediately following the daily Mass at 7:40 a.m. All parishioners are warmly invited to join us for this occasion.
- **3.** The "St. Ignatius Senior Group" has been established for parishioners aged 60 and above. The next meeting is scheduled for July 9, from 2:30 PM to 4:00 PM, in the Faber Room on the first floor of the chapel. Registration can be done at the chapel office.
- **4. Annual signature fundraising event Caritas Charity TV Show** will be broadcasted live on TVB Jade from 8:30pm 10:30pm Saturday, 5 July. All proceeds will be used for funding Caritas' Services. Your generous support is very much appreciated. For details, please refer to the poster or information on Caritas HK's Official website. Thanks for your support and give them a ray of hope.
- **5.** To celebrate the Jubilee, the Diocese of Hong Kong will hold the "Pilgrimage of Hope: Walk with Saints" allowing the faithful to be inspired by encountering the relics of 120 saints, encouraging them to emulate the virtues of the saints and deepen their relationship with God. The details of the event are as follows:

**Date:** From July 1 to 13

Location: Raimondi College & Caine Road Caritas Community Hall Each session will feature a talk on the relics by Bishop Joseph Ha, along with representatives from various religious orders sharing stories of saints. Interested parishioners are requested to register online in advance; please refer to the poster for details.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!